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Hurá, léto!

Letos jsme čekali dlouho, ale dočkali jsme se, 
a já pevně věřím, že letní teploty nám chvíli vy-
drží. K vodě nebo do hor můžete přibalit s sebou 
na čtení nejnovější Dekáč!

Co jsme si pro vás připravili? Ohlédneme se za 
sportovními úspěchy, konkrétně se podíváme 
do Nového Města na Moravě na světový pohár 
horských kol (str. 4). 
Obrovský úspěch zaznamenali také naši am-
basadoři na cyklistickém seriálu Prima cup, 
kde Ondra Zelený obsadil v  kategorii 1.mís-
to (12. místo celkově) a Kačka Obstová 2. a cel-
kově 3. místo! Ondru Zeleného si také již brzy 
budete moct poslechnout v našem Decastu. Ne-
smíme zapomenout ani na spoluhráče Matěje 
Zimu, který si během relokace zličínské pro-
dejny stihl zaběhnout maraton. S úžasným vý-
sledkem 2:24:22 skončil na celkovém 23. místě!

Na mezinárodní úrovni se Decathlonu podařilo 
navázat spolupráci s americkým atletem keňské-
ho původu Paulem Chelimo. Paul má za sebou 
spoustu běžeckých úspěchů včetně těch olym-
pijských (2. místo na 5000 metrů z roku 2016 
a 3. místo na 5000 metrů z roku 2020). Jako 
ambasador značky Kiprun nám pomůže propa-
govat tuto běžeckou značku, testovat produkty 
a také se podílet na jejich vývoji a zlepšování. 

Na jaře k nám do České republiky zavítalo také 
několik týmu z Francie – konkrétně Rockrider 
tým a supply tým z Quechuy a Forclazu. 

Druhý jmenovaný tým se Dekáči podařilo krát-
ce vyzpovídat. Potkali jsme se s retail suppliery 
Alvinou Vassuer, Arnaudem Leneutre, Nazirem 
Kardaja a obchodním ředitelem Guglielmem 
Pecchi. Kdo jsou to retail supplieři? Ve zkrat-
ce se starají o to, aby bylo to správné zboží ve 
správnou dobu na správném místě. Jaké jsou 
jejich největší výzvy? Největší výzvou je právě 
dávat neustále pozor, aby zboží nebylo ani má-
lo, ani moc. Na otázku „Proč pracujete právě 
pro Quechuu a Forclaz?“ všichni jednohlasně 
prohlašují, že milují propojení sportu a přírody. 
Zeptali jsme se také, jaký je jejich nejoblíbenější 
produkt značky Quechua nebo Forclaz.
I zde se retail supplieři shodli, že mezi jejich ob-
líbenými produkty kralují batohy, které prošly 
velkým vývojem a dnes patří mezi špičku. Za-
jímalo nás také, jestli i ze své role retail suppli-
era mohou testovat a spoluvyvíjet naše výrobky, 
protože pracují v našem Mountain store v srdci 
francouzských Alp. Retail supplieři nejsou sice 
experti přímo na design a produkci, ale spo-

lečně se školiteli mohou produkty také testo-
vat, udělovat svůj názor přímo během vývoje 
a někdy se k nim dostanou také prototypy. Al-
vina také zmínila, že její manžel, produktový 
inženýr, byl u zrodu Fresh&Black technologie, 
takže celá rodina samozřejmě tuto technologii 
důkladně testovala :). A jak se Quechua retail 
týmu líbilo v České republice? Všichni byli nad-
šeni z toho, jakého se jim u nás dostalo vřelého 
přijetí. Ve všech prodejnách se setkali s velmi 
vysokou úrovní vystavení, což jen potvrzují na-

še skvělé výsledky. Také po lidské stránce 
jsou podle nich všichni velmi profesionální, 
vědí, o čem mluví, a svou práci dělají vel-
mi dobře. Ve všech týmech, které v rámci 
své návštěvy viděli, panuje na první pohled 
skvělá a přátelská atmosféra. A k tomu vám 
za celou redakci velmi gratulujeme! 

#SBRAM JE NAŠE ZBRAŇ

Peťa Baštanová 

Slovo na 
začátek
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Decathlon - Česká republika

decathloncz decathlonmebavi

Decast

V Decathlonu tomu není jinak. Po stejných pro-
dejnách vedle sebe chodí dva nesmiřitelné tá-
bory (dokonce i v Táboře). Snahy o vyřešení té-
to záhady stály na počátku rozpadu přátelství, 
vztahů i pracovních smluv. Já jsem se ale roz-
hodl, že se ponořím do hlubin tohoto močálu 
a věčnou otázku opředenou tajemstvím se po-
kusím rozlousknout.
Tahle hra bude mít jasná pravidla. Jsme sportov-
ci, takže rozhodovat bude jediné. Skóre. Pojď-
me se podívat na argumenty obou stran mince 
a ukončit tento spor jednou provždy.

1. Při turistice vás bolí nohy.
Už staří Peršané říkávali: „Když tě z toho ne-
bolí nohy, tak to není sport!“ Z turistiky vás 
nohy bolí. Pekelně. Chodíte neustále do kopce, 
pak zase z kopce, pak zase do kopce. A když už 
si myslíte, že jste na vrchu kopce, přijde dal-
ší, ještě větší kopec. Takže vás bolí nohy. 1:0 
pro turistiku.

2. Turistika není na olympiádě.
Ano, tento argument hraje silně proti turistice. 
Turistika není olympijským sportem. Jednou za 
4 roky nemůžeme spatřit nejlepší kempaře svě-
ta v rychlosti složení stanu 2 seconds. Rozhodčí 
nehodnotí úroveň účinků merino oblečení po 
týdenním treku. A nemáme ani možnost spat-

řit závody v zapalování ohně křesadlem. Turis-
tika vs. svět 1:1.

3. Při turistice nepoznám, kdo vyhrál.
Další eso v rukávu pro všechny, kteří tvrdí, že 
turistika sportem není. Nepoznáte, kdo vyhrál. 
Ano, když se vám podaří zdolat nejvyšší vrcholy 
světa, jako jsou Mount Everest, K2, nebo třeba Ja-
vořice, budete mít jistě nepopsatelný pocit vítěz-
ství. Ale asi jen málo lidí si po jejich zdolání řek-
ne: „Vítej, zlatý hattricku!“ Turistika vs. svět 1:2.

4. Při turistice se zpotíte.
Ano, nejeden škarohlíd může prohlásit, že zpo-
tit se můžete i v sauně a hned z toho nemu-
síte dělat sport. Jenže sauna není aktivita. To 
je relax. To se rozhodně nedá říci o turistice. 
V sauně vám nepraskají klouby, nekoušou vás 
komáři, neútočí na vás medvědi, nemáte od-
řeniny po celém těle, nemáte pocit, že tenhle 
výdech byl váš poslední, protože vaše plíce už 
nemají kapacitu. A kdo jiný by měl zvládnout 
boj o přežití než právě sportovec? Turistika vs. 
svět 2:2.

Co na to umělá inteligence?
Mohlo by se zdát, že tu máme remízu. Ale já 
mám v  rukávu ještě jeden závěrečný trumf. 
Umělou inteligenci!

--- Ahoj
--- Dobrý den! Jak vám mohu pomoci?
--- Je turistika sport?
--- Turistika může být fyzicky náročná a vyžado-
vat určitou úroveň kondice, protože často zahr-
nuje dlouhé procházky, překonávání terénních 
překážek, lezení po skalách nebo horách a po-
dobně. V tomto smyslu by se turistika mohla 
považovat za sportovní aktivitu. 
Na druhé straně se však turistika obvykle ne-
zaměřuje na soutěžení s ostatními nebo na do-
sažení maximálního výkonu, což jsou typické 
charakteristiky sportu. Turistika může být spíše 
vnímána jako způsob prozkoumávání a objevo-
vání nových míst, rozšiřování vzdělání, relaxa-
ce a odpočinku.

Inu, zdá se, že ani ve spolupráci s umělou inte-
ligencí nevyřeším věčnou záhadu. Možná bude 
zkrátka lepší, když některé otázky zůstanou ne-
zodpovězeny. Protože pak každý můžeme mít 
svůj kousek pravdy.
A co vy? Myslíte si, že je turistika sport, ne-
bo ne? Máte pro svou pravdu dostatečně silné 
argumenty? Napište mi na e-mail jakub.sin-
delar@decathlon.com, proč je/není turistika 
sport, a nejlepší odpovědi zveřejníme v příš-
tím čísle.

Autor článku: Jakub Šindelář

Je turistika sport? Na tuto otázku se snaží najít odpověď sportovci napříč generacemi již od našeho prapůvodu. 
Je takovým „Být či nebýt?“ sportu. Už naši předkové se při večerních grilovačkách mamutů snažili najít společnou řeč 
na toto téma. Ale nikdy se to nepodařilo. A tak při grilovačkách mamutů často docházelo k rozdělení celých kmenů.

Fejethlon   Jakuba Šindeláře aneb je turistika sport?

Sledujte  nás

*pozn. autora: Všechny faktografické údaje a citace byly pro účely článku vymyšleny. Pouze citace „Vítej zlatý hattricku!“ je pravdivá. Díky bohu a Robertu Zárubovi.



První  medaile  ze Světového 
poháru pro Rockrider 
Ford Racing Team!

Od 11. do 14. května se na tratích Vysočina aré-
ny v Novém Městě na Moravě proháněla světová 
bikerská elita. Do ní už druhou sezónu patří náš 
tovární Rockrider Ford Racing Team, který tou-
ží navázat na několik pěkných umístění z loň-
ského roku a díky novým jménům, a hlavně 
novému závodnímu kolu Rockrider Race 940S, 
výsledky ještě vylepšit. Právě Nové Město, jako 
první podnik Světového poháru, naplno odstar-
tovalo sezonu 2023 a ukázalo, jak úspěšná byla 
příprava jednotlivých týmů.

Vrchol víkendu přišel v nedělním závodě mužů 
kategorie Elite. Klání nejprestižnější kategorie 
proběhlo na promáčené a náročné trati ve vy-
sočinských lesích včetně zástupců Rockrider tý-
mu. Konkrétně to byla trojice Maxime Marotte, 
Mathis Azzaro a Joshua Dubau. Poslední jme-
novaný na sebe bezesporu strhl největší pozor-
nost. V úvodních kolech se dostal do čela závo-

du a neustále se přetahoval s britskou mašinou 
jménem Thomas Pidcock. Na útok v posledním 
kole už Joshua bohužel nezvládl zareagovat, ale 
i tak si dojel pro senzační druhé místo! Mathis 
Azzaro skončil 19. a Maxime Marotte 48.

Joshuovi gratulujeme a přejeme celému týmu 
mnoho úspěchů v dalších závodech Světového 
poháru 2023.

Autor článku: Jakub Vaníček

Úvodní podnik Světového poháru hostilo Nové Město. Díky účasti 
továrního týmu Rockrider jsme si tento závod nemohli nechat ujít!

Jedná se o nové závodní kolo továrního 
týmu. Vyvinuto bylo ve spolupráci s jezd-
ci, kteří mohli přímo ovlivnit, jak se kolo 
bude chovat a ovládat. Odpružení doda-
la firma Manitou, hnací sadu SRAM, kola 
Mavic, brzdy TRP a sedlo fi‘zi:k. V prodej-
nách a na e-shopu ho zatím budete hledat 
marně, ale již příští rok by se mělo do-
stat ke všem bikerům. Na našem YouTu-
be kanále najdete Bike check s Maximem 
Marottem, který vám kolo přiblíží a ukáže 
všechny jeho detaily.

Rockrider Race 940S 

Globální úspěch

Vice informací o kole najdeš zde:
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Co máš jako eventový koordinátor na starosti?
Mojí misí je pomáhat v rámci republiky s even-
ty. Hlavně se jedná o pomoc, sdílení know-how, 
poskytování eventového vybavení, jako jsou na-
příklad letáky, stany, vlajky apod. Dlouhodobým 
cílem je navazování větších a hodnotnějších spo-
luprací. Dostat se například z lokálního běžec-
kého závodu na půlmaraton ve velkém městě.

Podle čeho vybíráš, s kým spolupráci navázat 
a s kým je za tebe ideální probrat výběr 
partnera?
Zaměřujeme se na hlavní sporty – cyklistika, běh, 
turistika, fitness a kolektivní sporty. Spoluprá-
ce musí dávat smysl a mít nějakou vyšší hodno-
tu. Předat dárkové karty, umístit si logo na web 
a na sociální sítě závodu z mého pohledu nemá 
moc velký význam. Chceme se spojit s nějakým 
hlubším cílem, dostat se mezi novou sortu lidí, 
například ukázat cyklistům, že máme vlastní pro-
fesionální Rockrider tým, v běhu top karbono-
vé boty a spoustu ambasadorů. Rozšiřujeme tak 
povědomí o našem vývoji a úspěších. Určitě je 
potřeba dávat si pozor na ostatní partnery na 
daném eventu – nechceme být na eventu, kde je 
zároveň naše největší konkurence.
Výběr partnera probírám s ředitelem a sport lídry 
na prodejně, aby to bylo v souladu s naší lokál-
ní politikou. Extrémní příklad – uděláme velký 
jezdecký event, ale na prodejně máme malin-
kou nabídku. To není správná cesta. Určitě ne-
uškodí ani rada Country sport lídra. Nikdy to 
ale neřešte všechno na vlastní pěst.

Na jaké bázi spolupráce nejčastěji probíhají?
Z 90 % je to barter. Díky tomu se nám daří do-
stávat produkty mezi veřejnost a celkově je to 
pro nás zkrátka finančně výhodnější.

Jedním z aspektů, proč na eventech 
participovat, je, abychom byli vidět. Jak na 
to? Jaké tipy bys ostatním poradil?
Je to v podstatě hodně jednoduché. Vždy to 
uzpůsobím tématu dané akce. Na dětském dni 
půjdu spíš cestou zábavy, aby to děti bavilo, měly 
z toho zážitek a rodiče si z toho odnesli dobrý 
pocit spojený s naší značkou. U závodů to musí 
být zase trochu jiný zážitek – ukázat tu nejlepší 
nabídku, prezentovat inovace, mít na místě pro-
školený personál. Pokud na event půjdeme se 
špatným stánkem a personálem, tak je to skoro 
to nejhorší, co můžeme udělat.

Jaké jsou podle tebe nejlepší způsoby 
propagace spoluprací a eventů, abyste získali 
co největší pozornost?
Perfektní je dostat účastníky akce na jednu z na-
šich prodejen. Příkladem může být Kbelská 10, 
kdy na Černém Mostě a v Letňanech probíhá 
výdej závodních triček. Závodník, potenciální 
zákazník, k nám zavítá a o pár týdnů později nás 
vidí i na samotném závodě. Povědomí o propo-
jení Kbelská 10 + Decathlon je obrovské. Ne-
zapomínal bych ani na sociální sítě. Vezměte si 
na event člověka, který nebude řešit nic jiného. 
Dělat fotky, videa, přispívat do stories během 
dne, ať sledující vidí, že jsme partnerem.

Kolik taková průměrná spolupráce spotřebuje 
tvého času?
Když se bavíme o nějaké lokální spolupráci pro 
pár set lidí v okolí prodejny, doporučoval bych 
začít s přípravami tak 3 měsíce dopředu. Sestavit 
tým, vytvořit smlouvy, rozhodnout, jak se tam 
budeme prezentovat, alokovat produkty a v ne-
poslední řadě zajistit grafické materiály. Z mé 
vlastní zkušenosti to uteče jako voda.
V první fázi je to hlavně o schůzkách. S part-
nerem dáváme dohromady plán a  přichází-
me s novými nápady. Nejtěžších je posledních 
14 dní před akcí, to se tomu věnujeme na 100 %. 
Je potřeba s tím počítat a neplánovat si na pro-
dejně jiné než nezbytně nutné aktivity. Doporu-
čuji si stánek složit na zkoušku předem a vyladit 
detaily, abyste se během akce mohli prezentovat 
dokonalým stánkem.

Čím hodnotíš úspěšnost spolupráce?
Když za námi účastníci přijdou do prodejny. 
To se nevyhodnocuje snadno, ale je to ten nej-
vyšší cíl. Po každé akci se s partnerem setkává-
me a zhodnocujeme uplynulou akci. Snažíme 
se příště zopakovat to, co se povedlo, a naopak 
zlepšit slabiny. Úspěšnost spolupráce se také dá 
hodnotit podle toho, jestli je dlouhodobá, nebo 
jednorázová. Jednoznačně preferujeme to první.

Autor článku: Jakub Vaníček

Matěj Formánek působí v Decathlonu jako eventový koordinátor. Během epidemie COVID-19 šly sportovní akce 
a spolupráce logicky stranou, teď se ale opět rozbíhají naplno! V krátkém rozhovoru s Matějem jsme se vám 
pokusili poradit, jak vybrat vhodného partnera, na co se zaměřit a kolik času a úsilí vás úspěšný event bude stát.

Lokální úspěch
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Na úvod tě nemine povinná otázka – jak 
dlouho už pracuješ v Decathlonu?
V Decathlonu pracuji už od roku 2015. Nejdříve 
jsem začínal na 300hodinový úvazek, takže to 
byla brigáda při vysoké škole a jednalo se spíše 
o chvilkovou záležitost. Následně jsem totiž měl 
pauzu, zhruba necelý rok. Potom jsem znovu 
naskočil už na plný úvazek.

Takže to chápu správně, že ses k práci 
v Decathlonu dostal v rámci přivýdělku na 
vysoké škole?
Přesně tak, tehdy jsem studoval Pedagogickou fa-
kultu v Hradci Králové, což navazovalo na moje 
pedagogické vzdělání ze střední školy. Nepláno-
val jsem být učitelem, hlavně to byla škola spoje-
ná s fotbalovou přípravou, ale dávalo smysl na vy-
soké na to navázat. Po nástupu na vysokou školu 
jsem si začal hledat brigádu a zároveň i něco, při 
čem bych se mohl trochu seberealizovat. V té do-
bě jsem Decathlon vůbec neznal. Podal jsem si ži-
votopis do jiných sportovně zaměřených obcho-
dů, které tehdy byly v Hradci. Chtěl jsem zajít i do 
Gigasportu, který tam ale najednou nebyl, místo 
něj stál Decathlon. Vešel jsem dovnitř, obchod si 
občíhl a hned mi došlo, že se jedná o sportovní 
sortiment. Životopis jsem v tomhle případě ani 
neposílal e-mailem, ale přinesl ho přímo na pro-
dejnu. Vedoucí mě následně pozval na pohovor 
a já začal pracovat na zkrácený úvazek.

Co tě přimělo rozhodnout se právě 
pro Decathlon?
Jak říkám, na pohovoru jsem byl i v jiném spor-
tovním obchodě, ale Decathlon mě zaujal už 
tím, jak byl samotný pohovor nastavený. Paní 
manažerka z toho jiného sportovního obchodu 

nepůsobila jako aktivní sportovkyně, ani nebyla 
na pohovor moc připravená, a já jsem cítil, že 
tady asi pracovat nechci.Vedoucí v Decathlonu 
také nebyl na pohovor zrovna nějak extra při-
pravený, ale celá ta atmosféra byla úplně jiná. 
Vnímal jsem jej jako takový rozhovor s kamará-
dem. Tehdejší lídr cyklistiky se mě ptal, co mám 
za koníčky, co umím a jestli bych se nebál jít na 
cyklistiku. (smích) Cyklistika mě vlastně i láka-
la, jelikož rád jezdím na kole a zároveň bych tak 
měl i příležitost naučit se něco nového. Vlastně 
ani tak nešlo o to, co umím, ale spíše o to, ja-
ké mám hodnoty, a jestli bych zapadl do týmu. 

Takže jsem se rozhodl nakonec jít tam, kde jsem 
se cítil z pohovoru lépe.

Takže jsi začínal na oddělení cyklistiky?
No, ona to byla spíše cyklistika, kolektivní sporty, 
tedy onen fotbal, raketové sporty a zároveň i zim-
ní sporty. Přesto jsem se dostal právě k cyklistice, 
která mě ve výsledku zaujala nejvíce. Vždycky 
jsem k cyklistice inklinoval a to ať už jsem měl ko-
lo spojené s letní přípravou, nebo rodinou. Kola 
mi tak přišla jako dobrá výzva. Jednak jsem měl 
příležitost naučit se něco nového a zároveň jsem 
se mohl rozvíjet i po technické stránce, kterou 
jsem do té doby upřímně tolik neovládal. (smích) 
Dokonce jsem si nakoupil i nářadí a začal jsem si 
opravovat kola, která jsme měli doma.

Začínal jsi tedy v Hradci Králové, na jakou 
prodejnu ses přesunul potom?
Ona to nebyla úplně přímá cesta. Po dvou se-
mestrech jsem se totiž rozhodl ukončit vysokou 
školu. Věděl jsem, že to nemá cenu, jelikož nerad 
dělám věci, které pro mě nemají výhledově smysl. 
V té době jsem se chtěl osamostatnit a tzv. „vylít-
nout do světa“. Rozhodl jsem se na rok odcestovat 
do Anglie, kde jsem sbíral zkušenosti především 
po pracovní stránce. Zde jsem opravdu zjistil, že 
jsem závislý pouze sám na sobě, jinými slovy, co 
si zařídím, to budu mít. Po návratu z Anglie jsem 
přemýšlel, co bude dál. Hned mi přišel na mysl 
Decathlon. Už i za tu chvíli, kdy jsem na prodej-
ně působil, jsem viděl, že tady je relativně slibná 
možnost, že se mohu někam posunout v rámci 
managementu, což zrovna mě zajímalo. Takže 
jsem se do Decathlonu vrátil na plný úvazek. Vě-
děl jsem, že chci kariérně růst, a proto jsme za-
čali pracovat na mém posunu, konkrétně na po-

Lukáš Zákravský původně nastoupil do Decathlonu na brigádu. To ještě nemohl tušit, že se z této zdánlivě krátké 
záležitosti vyklube pozice ředitele prodejny. Během své vydatné cesty Decathlonem se stihl posunout ze sportovního 
poradce v Hradci Králové na vedoucího oddělení v plzeňské prodejně až k pozici ředitele prodejny v Karlových 
Varech. A tím jeho příběh ještě nekončí :). 
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zici lídra oddělení. Tehdy jsem byl v týmu s To-
mášem Galem, Martinem Bartoněm, Darkem 
Bogdány a Janem Felcmanem, ze kterých jsou 
vlastně dneska všichni ředitelé. (smích) Nebylo 
to samozřejmě zadarmo, musel jsem ukázat, že 
je na mě spoleh a dokážu být pravou rukou ve-
doucího. Po nějaké době za mnou přišel Karel 
Krátký, který se stal ředitelem Plzně a hledal lídra 
cyklistiky. Tehdy jsem se vůbec necítil ready na 
takovou výzvu, jako je Plzeň (v té době obchod 
s 3. největším obratem na cyklistice), nicméně 
můj vedoucí mi věřil, věřil že to dokážu zvlád-
nout, čehož si nesmírně cením. Byla to velká vý-
zva, ale já mám výzvy rád, takže jsem se rozhodl 
ji s nadšením přijmout.

To zní opravdu jako velká příležitost. 
Jak vypadalo tvé působení v plzeňském 
Decathlonu?
Nastupoval jsem od 1. 1., do nového roku, takže 
cyklistická sezóna za rohem. Neměl jsem moc 
prostoru vybrat si tým, který bych si potřebo-
val nabrat. Můj první rok byl opravdu náročný, 
ale zase to beru jako super školu toho, co oddě-
lení potřebuje. Bylo to pro mě spíše motivující. 
Měl jsem naštěstí při sobě svého lídra, který mi 
vždycky předával dostatečné množství informací 
a zkušeností. Cítil jsem od něj obrovskou pod-
poru a hlavně na mě byl náročný, což mám rád. 
(smích) V průběhu roku jsem pak začal budovat 
svůj tým. Na tom jsem si dal opravdu záležet, je-
likož tým je podle mého názoru ten, kdo budu-
je konečný výsledek. Nábor tak pro mě byl alfou 
a omegou. Věřím, že je důležité udělat i špatný 
nábor, protože jen díky tomu se naučíte udělat 
ten správný nábor. Druhý rok už byl daleko lep-
ší, podařilo se nám zlepšit oddělení zejména po 
technické stránce a zdokonalit vystavení. Později 

mě přímo oslovil Jirka Uher (Country Sport Lídr 
cyklistiky), jestli bych mu nechtěl pomoct s range 
choice a selection (výběr produktů pro prodej-
nu na další sezónu). Dostal jsem tak možnost 
podívat se přímo do Francie do Btwin Village 
(centrum cyklistiky Decathlonu nacházející se 

ve francouzském Lille) a dozvědět se tzv. co se 
děje pod pokličkou. Musím říct, že bylo oprav-
du fascinující vidět, že za tím, co pak zákazníkovi 
ukazujeme na prodejně, opravdu stojí úsilí, práce 
a vývoj, že se nejedná pouze o sériovou výrobu.

Měnily se tvé role v průběhu působení 
na prodejně?
Ano, musím říct, že se mi líbila role provozního 
prodejny, ale vždy jsem byl trochu více zamě-
řený na řízení lidí. Což byla zároveň i taková 

„cestička“ k řediteli prodejny. Upřímně jsem v tu 
dobu neměl ani pomyšlení, že bych se na tako-
vé místo mohl vůbec dostat. Nicméně jsme na 
tom s ředitelem Plzně Karlem Krátkým začali 
pracovat. Dostal jsem na starost některé lídry 
na pobočce, konkrétně jejich koučování. Po té-
hle zkušenosti mě začala pozice store lídra čím 
dál tím víc lákat. V Plzni pak jeden rok probíhal 
country meeting (setkání všech ředitelů prode-
jen), kde jsem měl skvělou příležitost ukázat na-
še oddělení cyklistiky všem ředitelům a celému 
vedení. Následně se po ČR začaly otevírat nové 
pobočky, s čímž přišla i pracovní příležitost na 
ředitele pro Nový Smíchov a Karlovy Vary. Mu-
sel jsem tak přemýšlet, kam bych chtěl směřovat 
v rámci své mobility, protože v té době jsme už 
měli dceru. Jelikož Karlovy Vary představovaly 
poslední kraj, kde Decathlon ještě nebyl, vnímal 
jsem to jako velkou příležitost. Vypracoval jsem 
tedy motivační prezentaci a představil jsem ve-
dení svou vizi. Jednoho večera mi pak zavolal 
náš ředitel, který mi oznámil, že se mám začít 
připravovat na odchod do Varů. 

To je tedy opravdu vydatný příběh mobility.
Já určitě nevnímám mobilitu v rámci práce jako 
něco negativního, naopak vidím to jako benefit. 
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Zkušenost se stěhováním do Plzně a Karlových 
Varů nám vždycky přinesla do života nové lidi 
a nové možnosti, ať už v Decathlonu, nebo mi-
mo něj. Zkrátka máme se vždycky kam vracet. 
Za normálních okolností bych měl samozřejmě 
stres z praktických věcí, jako je stěhování, ale 
vzhledem k tomu, že mi vše pokrývá firma, ty-
hle starosti z velké části odpadají. 

Momentálně působíš také jako školitel pro 
nábor, co to přesně znamená?
V současnosti působím jako školitel integra-
ce a pak spolu s Martinem Pečarem jako ško-
litel náboru. V průběhu mé cesty Decathlo-
nem jsem se setkal s tím, jak se nábor nedělá 
(smích), a naopak, jak by měl správně vypadat. 
Jak už jsem zmínil, nábor je pro mě klíčový. Šel 
jsem do toho, protože jsem chtěl předat prak-
tické zkušenosti, které jsem za ty roky nasbíral. 
Tedy jak se proces změnil, kam se posunul. Při-
čemž se ve své podstatě nijak zásadně nezměnil. 
Stále je naším cílem nabírat lidi s hodnotami, 
se kterými jsem byl nabraný i já. Je pravda, že 
jsme trochu náročnější na lídry v tom, jakým 
způsobem si tvoří strukturu týmu, tedy aby si 
vybírali člověka tak, aby zapadl do týmu. Sna-
žíme se o to, aby zejména noví lídři pochopili, 
že pro nás není důležité, jestli člověk hraje da-
ný sport na profesionální úrovni. Důležitější 
je, jestli má pozitivní přístup ke sportu, jestli 
má vitální přístup k práci, vyzařuje z něj po-
zitivní energie a chcete jej potkat na prodejně. 

Máš nějaké doporučení nebo radu pro lídry 
na jiných prodejnách, kteří se také náborem 
zabývají? Co je pro tebe nejpodstatnější?
Už jsem to nejspíš zmiňoval, ale za mě je nej-
podstatnější, aby byly hodnoty lídra a Decathlo-

nu v souladu s hodnotami daného člověka. Po-
hovor by tak měl působit jako rozhovor mezi 
kamarády. Už samotný lídr by měl v uchazeči 
vyvolat pocit klidu. Ano, sice je na pohovoru, 
ale je na něm se stejně naladěným člověkem, 
jako je on sám. Zároveň jak už jsem taky zmí-
nil, že i pohovory, které se nepovedou dle před-
stav, jsou dobré pohovory, a to především co se 
zkušenosti týče. 

A co to vlastně je ta integrace, kterou také 
školíš? Můžeš nám ji trochu přiblížit?
Integrace samozřejmě zahrnuje bezpečnost, 
předání znalostí o firemní kultuře, poslání a mi-
si společnosti a pak je tu zákazník. Člověk mu-
sí poznat firmu, kam nastoupil, a co tady jako 
Decathlon budujeme. Trochu si myslím, že se 
tahle skutečnost v integraci přechází. Uvědo-

mění, že jen neskládáme trička do regálu, ale 
opravdu se snažíme dělat sport dostupnější udr-
žitelným způsobem. Zkrátka cílem integrace by 
mělo být probudit v lidech nadšení, povědomí, 
že tady děláme něco, co dává smysl, a hlavně 
aby dotyčnému dávala smysl jeho práce. Nábor 
a integrace jdou ruku v ruce, kdy my bychom 
měli nabrat člověka, který už disponuje daný-
mi hodnotami, a integrací mu předat, co vůbec 
děláme a jak to děláme. 

Ještě se zeptám, co máš na své práci úplně nej-
raději? Respektive proč bys někomu doporučil 
pracovat v Decathlonu?
Tentokrát odpovím jedním slovem (smích) – 
kolektiv, a věřím, že tak odpoví 99 % lidí.

Jak vypadá tvůj volný čas vzhledem ke sportu, 
máš nějakou aktivitu, které se teď věnuješ 
nejvíce?
Odjakživa jsem fotbalista a to mi zůstalo i do 
dnes. Momentálně hraju fotbal v krajské sou-
těži tady v Karlových Varech. Hrozně moc rád 
mám i hokej a tenis. Zrovna jsme taky nabrali 
kolegu golfistu a už jsme spolu domluvení na 
hřiště, aby mě naučil pár odpalů. 

A na závěr, máš nějaké oblíbené životní 
moudro, se kterým se ztotožňuješ? 
Určitě věřit sám v sebe a nebát se udělat krok 
dopředu, posouvat se. Zároveň by ale člověk měl 
zůstat pokorný.

Autor článku: Kamila Komárková

Několik  pojmů  z integrace, které uslyší nový 
spoluhráč během prvních dní na prodejně 

SBRAM (sbramíček) – zásady, které dodržuji, 
když potkám zákazníka; odvozeno 

z francouzských slov:
Sourire – USMĚJU SE NA NĚJ

Bonjour – POZDRAVÍM HO
Regard – NAVÁŽU OČNÍ KONTAKT

Au Revoir – ROZLOUČÍM SE
Merci – PODĚKUJI

EID – individuální 
měsíční meeting 

s koučem

TG, QG – prostředky pro zvýšení obratu 
TG – čelo regálu 

– slouží jako navigace 
QG – zadní část regálu 

– slouží k podpoře prodeje 

VD (Vedoucí dne) – jedná se o misi, ve které 
má spoluhráč na starost bezpečnost a vedení 

prodejny pro daný den, tato zodpovědnost 
se v rámci měsíce rozděluje mezi 

proškolené kolegy 

PLV  – tzv. PéeLVéčko je vetšinou plastová 
„cedule“ označující celý segment sportu 

(rodiny) s patřičným obrázkem, je 
umístěno v horní části na 

začátku rodiny (např. tenis) 

Raketa – nástroj pro 
inventury – kontrolu 

zásob 

Brožka – kovová tyčka 
do regálu, na které 

visí produkty 

Balizáž – cenovka 
s informacemi 

o produktu 

Gondola – regál 
na produkty

Magnum – velký plastový 
box, ve kterém chodí 

zboží ze skladu 

CAR –  regionální 
sklad v Polsku
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To je zase patent
Sami jste to někdy určitě zkusili, třeba jako dě-
ti – jeli jste k moři, vzali si klasický šnorchl 
a snažili se objevovat vodní svět. Náustek byl 
nepohodlný a dost často se stávalo, že vám sla-
ná voda natekla dovnitř. Místo hezkého pozo-
rování rybiček a mušlí vás čekal slaný koktejl. 
Proto vývojáři ze značky Subea vyvinuli první 
celoobličejovou masku pro šnorchlování. Je to 
patentovaný vynález přímo z Decathlonu. Ta-
hle revoluční maska přinesla v roce 2014 zcela 
nový způsob, jak se ponořit do podmořského 
světa bez zamlženého skla a omezení dýchá-
ní. Vyvíjela se dohromady 7 let a vyrobeno by-
lo přes 30 prototypů. Šnorchlování se ale díky 
inovaci stalo naprosto jednoduchou zábavou 
pro děti i dospěláky. 

V čem je to tak EASY(breath)?
Easybreath masky 900 disponují stejnými výho-
dami jako modely 500 a 540 Freetalk. Můžete 
s nimi pod vodou přirozeně dýchat nosem a ús-
ty a jsou vhodné i pro úplné začátečníky. Masky 
jsou navíc vybaveny „Dry top“ systémem. Před-
stavte si ho jako plovák, který při ponoření utěs-
ní horní část šnorchlu a tím zamezí vnikání vo-
dy do masky. Při objevování podvodního svě-

ta oceníte hlavně panoramatický výhled v úhlu 
180°, který zajišťuje dokonalou viditelnost. Sklo 
se mimo jiné nemlží. To je díky tomu, že čerstvý 
vdechovaný vzduch směřuje nejdříve na sklo, než 
je vdechnutý ústy či nosem. Poté je vydechnutý 
vlhký vzduch vypouštěný odvodným kanálkem 
v rámu masky. Dochází tedy k dvojitému prou-
dění vzduchu a tento neustálý přívod čerstvého 
vzduchu skvěle zabraňuje zamlžování. Nový mo-
del pro rok 2023 se však dočkal další inovace.

Novinka modelu Easybreath 900
V čem se model 900 liší oproti svým předchůd-
cům? Je to první model, který je navržen pro 
ponor do větší hloubky na nádech při šnorchlo-
vání. Disponuje technologií „nose-access“, jejíž 
pružná část na úrovni nosu umožňuje vyrov-
nat tlak v uších a ponořit se hlouběji bez rizika 
poškození ušních bubínků. Při ponoru se vám 
maska může nepříjemně přitisknout na obli-
čej kvůli tlaku vody a prostoru mezi obličejem 
a zorníkem masky. V takovém případě stačí tlak 
kompenzovat tím, že si stlačíte nos a zároveň 
jím vydechnete, aby se vzduch dostal do uší. Po-
kud tedy chcete primárně plavat na hladině, ale 
bez problémů nakouknout i do hloubky 3 metrů, 
pak pro vás bude tato novinka naprosto ideální.

Easybreath maska 900. Legendární šnorchlovací maska přichází s novým vylepšením.
Při jaké příležitosti ji můžete nově použít a co na ní Martin říká?

Jak masku hodnotí Martin?
Novou easybreath masku jsem poprvé vyzkou-
šel při praktickém školení na Lipně. Mně osob-
ně maska příjemně překvapila. Easybreath 900 
mi skvěle seděla na obličeji, ale to samozřejmě 
může být individuální. K dispozici jsou opět dvě 
velikosti. Maska mě nikde netlačila a ponor do 
menší hloubky byl bez sebemenšího problému. 
Rychle jsem si zvykl na pohodlné dýchání no-
sem nebo pusou bez křečovitého držení šnor-
chlu, kterým na začátku trpí snad každý, kdo 
s tímto sportem začíná. 
Na souši se zdá, že nebude snadné nahmatat 
nos a vykompenzovat tlak v uších, ale při pono-
ru změkčená část přilne k nosu. To může mož-
ná někoho vyděsit, že to bude dost nepříjemné, 
ale je super, že to nijak nezamezuje dýchání. To 
následné zmáčknutí nosu je pak jednoduché. 
Člověk jen musí počítat s tím, že kompenzace 
okolního tlaku na masku je o něco náročnější 
než s klasickou maskou na potápění. Ve srov-
nání s maskou 500 nebo 540 je to ale snadnější. 
Na praktickém školení ji mohlo vyzkoušet 
34 účastníků, kteří masku také hodnotili klad-
ně. Určitě je zaujal design masky, ale co nejvíce 
převládalo v jejich hodnocení, tak byla právě 
možnost uvolnění tlaku z uší a případná kom-

Oblíbený
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V Decathlonu pracuji od roku 2019. Za-
čínal jsem na pozici sportovního porad-
ce, nyní dělám webmarketing lyžování 
a snowboardingu a předávám své znalosti 
a zkušenosti ze šnorchlování a freedivin-
gu jako školitel vodních sportů. Můj osob-
ní rekord v zadržení dechu pod vodou 
jsou 4 minuty a letos se chystám na cer-
tifikaci do 40 m na nádech. Kromě vod-
ních sportů je mou zálibou snowboarding.

Martinova
cesta Decathlonem

penzace okolního tlaku v masce. Všem účastní-
kům maska seděla. I přes to, že někteří kolego-
vé měli vousy, nedocházelo k žádnému vnikání 
vody do masky. Bohužel jsme měli k dispozici 
pouze bazén s hloubkou 1,5 metru, takže kole-
gové nemohli vyzkoušet ponor do větší hloub-
ky a využít tak celkový potenciál masky. Maxi-
mální hloubku měl možnost vyzkoušet jenom 
Míra Shrbený, který byl na školení v Belgii. Ten 
nám vyprávěl, že se s Easybreath 900 a ploutve-
mi na freediving dostal i hlouběji než jen 3 me-
try. Kdo chce ale objevovat svět pod hladinou 
a opakovaně se zanořovat do větší hloubky, pak 
mu bude nejlepším parťákem klasická maska 
se šnorchlem.
Neposlední výhodou také je, zvláště pro brýlaté 
jako jsem já, že můžete dát do masky korekč-
ní skla, která snadno umístíte pomocí přísav-
ky. Můžete si tak zvolit dioptrie pro každé sklo 
(od -1 do -6) a nakombinovat je podle potře-
by. K Easybreath také můžete zakoupit držák 
na akční kameru nebo náhradní díly pro del-
ší životnost. 

Autor článku: Kateřina Tlachová
Koukni na: kariera.decathlon.cz

Chceš mít Martina 
za parťáka?

Potápěčská maska 
Easybreath 900

kód: 8528540

1 099 Kč
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Cíl byl jasný – navrhnout tepee, které bude mít 
díky odolnému materiálu dlouhou životnost, 
snadno se postaví a bude při každém kempo-
vání symbolem komfortu a nevšedního zážit-
ku. Voilà, seznamte s unikátním „indiánským 
obydlím“ z polycotonu, které vás uchvátí svou 
atmosférou, a zvláště pak velkými průhlednými 
okny, kterými můžete sledovat noční oblohu. 

Stylová konstrukce ve spojení praktických 
vychytávek
Díky tepee s panoramatickými okny si může-
te užít autentický zážitek a přitom budete mít 
dostatečný prostor i pohodlí pro celou rodinu. 
Stan má 2 ložnice – do jedné z nich se vejdou 
maximálně dvě matrace o šířce 70 cm a do dru-
hé tři. Příčku oddělující ložnice můžete vyjmout 
a vytvořit tak jednu velkou spací plochu. Oce-
níte také 9 m² velkou předsíň, která slouží jako 
společenský prostor, kde si můžete vychutnat 
rodinné večery nebo plánovat další dobrodruž-
ství v pohodlných židličkách se stolkem. Skvě-
lou vychytávkou jsou také moskytiéry, větrací 
otvory, 2 vstupy pro přívod elektřiny či přenos-
ný obal na kolečkách. Vůbec největší vychytáv-
kou je ale již zmiňovaný materiál polycoton. 

Prostorné tepee pro 5 osob z materiálu jménem polycoton – právě pro letošní sezónu značka 
Quechua představila vůbec první stan tohoto typu. Jaký nevšední zážitek s ním můžete prožít?

Kvůli vlastnostem polycotonu a masivní kon-
strukci o velikosti 30 m² stan přesahuje cenu 
30 tisíc. Může to být ale perspektivní nejen pro 
velké rodiny, ale zvláště pro majitele kempů či ji-
ných ubytovacích zařízení. Tepee totiž návštěv-
níkům dokáže nabídnout nerušené sledování 
oblohy z pohodlí ložnice, což může připomí-
nat glampingový pobyt, odkud se vám nebude 
chtít zpátky domů. Tak co, také už se nemůžete 
dočkat pozorování hvězd?

Autor článku: Kateřina Tlachová
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Durable and 
hard-wearing

Noise 
level

Heat 
reduction

POLYCOT TON TENTS

Create your cocoon

A technical fabric 
made from assembling 
polyester and cotton.

Discover our tents

REPAIRABLE INFLATABLE TENT POLES, AND TENTS WITH 5-YEAR WARRANTY

POLYCOTTON AIR SECONDS 4.2 POLYCOTTON TEPEE 5.2 POLYCOTTON AIR SECONDS 6.3 POLYCOTTON TARP 

Stan Tepee 5.2 Polycoton 
5 osob | 2 ložnice

kód: 8755644

31 999 Kč

Polycoton je oproti polyesteru, 
ze kterého bývají stany vyrá-
běny standardně, odolnějším 
a trvanlivějším materiálem.

Dlouhá životnost

Polycoton je odolnější vůči UV 
záření a  vydrží tak znatelně 
delší dobu na sluníčku (klasic-
ké stany se časem vyšisují a tr-
hají se). Mimo jiné v testech 
odolal i silnému větru 70 km/h.

Odolnost vůči UV 
záření a větru

V čem je kouzlo směsi polyesteru a bavlny?
Polycoton skrývá celou řadu výhod: 

Oproti běžným stanům z po-
lyesteru je prodyšnější. Hustě 
tkaná vlákna zabraňují pro-
sáknutí vody a  díky kombi-
naci přírodního a  umělého 
materiálu nedochází ke srá-
žení vodní páry uvnitř stanu.

Prodyšnost

Polycotonová tkanina pro-
pouští 40× méně světla než 
běžný stan, dobře větrá a po-
skytuje příjemný chladný po-
cit v horkém počasí. Navíc je 
díky bavlněné složce příjemný 
na dotek a nemačká se.

Pohodlí 

Oproti jiným stanům tolik 
„nešustí“ a vývojáři navíc zvo-
lili chytré řešení „Easy&Quiet“ 

– dveře a ložnice se zavírají na 
magnety, abyste nikoho nevy-
rušili ze spánku při zapínání 
stanu na zip.

Potlačení hluku 

Vlákno bavlny díky svým hyd-
rofilním vlastnostem nasaje 
vodu, zvětší tak svůj objem 
a vodu nepropustí skrz. Spo-
lu s nepropustnou podlážkou 
o nepromokavosti 5 000 mm 
se deště nemusíte bát.

Nepromokavost

Stačí navlhčený hadřík, vlažná 
voda, případně mýdlová voda 
a směs vody s octem na skvrny 
a je rázem vyčistěno.

Snadná údržba
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Ahoj Sáro, proč sis vybrala právě volejbal?
Byla jsem dítě, které u ničeho dlouho nevydr-
želo, a s volejbalem jsem začala dost pozdě, až 
v 15 letech. Spolužačka ze základky to šla zkusit 
a zeptala se ostatních, jestli nechceme jít s ní, aby 
nešla sama. Tak jsme šly z legrace s ní a já jsem 
se hned zalíbila trenérovi, protože jsem byla vy-
soká. Jako jediná z těch spolužaček jsem u vo-
lejbalu nakonec zůstala, protože mě to chytlo.

Začala jsi tedy hrát v rodném Zlíně?
Ano, nicméně trenér ve mně viděl víc a chtěl mě 
posouvat, tak kontaktoval trenéra v Přerově, kde 
se hrála nejvyšší soutěž mladších kategorií. Za-
čala jsem tam jezdit jednou dvakrát týdně, což 
bylo postupně dost složité. Trenér mi proto na-
vrhl, abych se do Přerova přestěhovala a dojíž-
děla naopak do Zlína do školy. V jednu chvíli 
jsem hrála ve Zlíně i v Přerově, takže to bylo 
dost náročné, navíc jsem bydlela spolu s ostat-
níma holkama na bytě, bez rodičů, musela jsem 
se o sebe už v 15 postarat, vařit, prát, ale s hol-
kama jsme si hodně pomáhaly. 

To jsi tedy už jako velmi mladá získala 
spoustu zkušeností.
Je to tak. Dostávaly jsme tehdy alespoň nějaký 
cesťák, takže jsem se taky učila schovávat účten-
ky a hospodařit s penězi. Musela jsem přemýš-
let, co si nakoupím apod. V maturitním roční-
ku jsem se rozhodla soustředit na školu, proto-
že maturita byla důležitější než volejbal a já už 
jsem v minulosti jednou musela dělat reparát, 
jelikož se na učení podepsalo právě to moje do-
jíždění. Po maturitě jsem nastoupila do Brna na 
studium španělštiny a moje tehdejší trenérka 
mi domluvila působení v brněnském týmu, už 
za ženy, v nejvyšší české ženské soutěži.

Ty sis vyzkoušela nejvyšší soutěž 
i v Maďarsku a na Slovensku.
Ano, v Brně už pak o mě, mladé kuře, neměli 
zájem. Pro klub je jednodušší koupit si už ho-
tovou hráčku. Avšak ozval se mi Přerov, kde mi 
nabídli místo v extralize žen. Vrátila jsem se tak 
trochu domů, ale nakonec se to neodehrávalo 
tak, jak jsem si představovala. Náhodou jsem 

dostala kontakt na trenéra na Slovensku, kte-
rému chyběly hráčky do týmu, tak jsem se mu 
ozvala. Dvě sezóny jsem poté strávila v Novém 
Meste nad Váhom. Byla jsem tam tehdy jedi-
ná zahraniční hráčka, tudíž se ode mě očekával 
výkon, navíc česká liga je na tom o něco lépe 
než slovenská, takže jsem tam vynikala a moh-
la jsem přenést své zkušenosti z Česka. V druhé 
sezóně jsme dokonce získaly medaili.

Na Slovensku jsi tedy 
už pobírala regulérní plat?
Platili mě už v Přerově, ale to ani nestojí za řeč, 
z toho nešlo vyžít. Na Slovensku už jsem z platu 
mohla pokrýt náklady. V té době už jsem nestu-
dovala v Brně, protože jsem se se svojí gymplác-
kou španělštinou nemohla rovnat lidem, kteří ve 
Španělsku žili. Řekla jsem si, že svět se nezboří, 
když nebudu mít vysokou.

Jak hodnotíš podporu 
ženského sportu v Česku?
Chápu, že se víc lidí dívá na mužský sport než na 
ženský, ale je škoda, že ženský sport je tak má-
lo medializovaný. Volejbal je na tom ještě dob-
ře, to třeba vysílají i finále v televizi, ale o ostat-

Sáru Kuželovou potkáte v karlovarském Decathlonu. Za sebou má 
však působení v nejvyšší volejbalové lize v několika zemích Evropy. 

Sára Kuželová: spoluhráčka 
s  volejbalovými  zkušenostmi z nejvyšší ligy
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ních sportech vlastně vůbec nic nevím. Pak taky 
v mužském sportu se mnohem více nakupují 
cizí hráči, což je taky škoda, protože i v Česku 
máme talenty, ale málo se jim věnujeme. Klu-
by radši kupují tzv. hotový produkt, než aby se 
věnovali výchově hráčů. Ale je pravda, že se to 
postupně zlepšuje.

Neuvažuješ o kariéře trenérky?
Aktuálně si dělám třetí stupeň trenéra a už tady 
v Chodově trénuju starší žačky. 

Kam vedly tvé kroky po Slovensku?
Po sezóně vždy přichází čas, kdy si musíš najít 
klub. Já jsem měla sice agenta, ale ten mi moc 
nepomohl, takže jsem neměla dlouho jasno, 
kam půjdu, a skoro to vypadalo, že skončím 
s volejbalem a začnu normálně pracovat. Za-
se jsem měla štěstí na náhodu, poznala jsem 
jednu zahraniční agentku, která mi sehnala 
místo v maďarské lize, ne úplně té nejvyšší, 
ale bylo to za dobré peníze. Podepsala jsem 
s nimi smlouvu a dozvěděla jsem se, že klub 
právě koupil licenci na nejvyšší ligu, z čehož 
jsem měla respekt, protože maďarská nejvyš-
ší liga má dobrou pověst. Těšila jsem se na to, 
ale byla to asi nejhorší sezóna v mém životě. 
Žádnému sportovci bych nepřála zažít tako-
vý pocit vyhoření. Trenér ani hráčky neuměli 
mluvit anglicky, takže se se mnou nikdo ne-
bavil, prohrály jsme všechny zápasy v sezóně 
a zhoršil se i můj zdravotní stav. On si každý 
myslí, že je to jen takové pinkání do míče, ale 
vrcholový sport je opravdu fyzicky i psychic-
ky náročný. 

Věřím, že to bylo opravdu náročné. 
Takže jsi skončila?
Ano. Vím, že na to ještě mám, že bych ještě mohla 
hrát, ale prošla jsem si opravdu takovým vyho-
řením, že jsem se rozhodla dát přednost zdraví. 

A jak ses z Maďarska 
dostala do Karlových Varů?
Ještě v Přerově jsem si našla přítele, hokejistu, 
ale ne proto, že haly byly propojené. (smích) 
Protože jsem neměla moc peněz, tak jsem ještě 
v mezičasech dělala hotelovou obsluhu, a pro-
tože přítel nebyl místní, bydlel právě v tom ho-
telu. Dali jsme se do řeči a vznikl z toho vztah. 
Pak se z něj na dva roky stal vztah na dálku, kdy 
jsme se vídali prakticky jen na Vánoce, protože 
klub mě domů moc často nepustil. Když jsem 
skončila, tak už jsem chtěla být s ním, plus si dát 
do pořádku zdraví. Dnes hraje přítel v Sokolově 
a bydlíme spolu ve Varech, kde je nám moc fajn.

Ve Varech jsi navíc nastoupila do Decathlonu…
Ano, už v Maďarsku jsem přemýšlela, co budu 
dělat. Měla jsem z toho strach, protože jsem vy-
studovala jen gympl, bez vysoké, umím jen bou-
chat do míče. Ve Varech bylo těžké najít důstoj-
nou práci, zvlášť když jsem neměla moc co na-
bídnout. Po několika neúspěších na mě vyskočila 
nabídka na sportovního poradce do Decathlonu 
a já jsem si řekla, tak když mě nevezmou tady, tak 
už nikde. (smích) Tam se mi po pohovoru hned 
ozvali a já jsem měla strašnou radost, že o mě 
má zase někdo zájem. Mým hlavním cílem bylo 
najít si práci, kam budu chodit s radostí, a to se 
mi konečně podařilo. V říjnu to bude rok, co dě-

lám na oddělení kolektivek, ale i raketovek, zim-
ních sportů, koloběžek, skateboardů. To je taky 
na Decathlonu super, že jsem zjistila, že existují 
i jiné sporty než jenom volejbal :). 

A nakonec – co ty a produkty z Decathlonu? 
Máš nějaký oblíbený?
V Brně jsme měli klubovou spolupráci s De-
cathlonem, takže jsme jako hráčky byly plně 
vybaveny od tréninkového oblečení až po drob-
nosti jako například ručníky a tašky. Samozřej-
mě jsme měly možnost si vyzkoušet i produkty 
z našeho volejbalového sortimentu. Já osobně 
jsem si oblíbila Allsix volejbalové návleky, pro-
tože jsou velmi příjemné a funkční. Nemůžu ta-
ky dopustit na cestovní tašku Essential 70l – je 
velmi prostorná a velmi dobře se s ní manipu-
luje. A také zmíním hřejivé polštářky Wedze, 
což je můj absolutní must have na hokejové zá-
pasy, když chodím fandit příteli :).

Autor článku: Petra Baštanová

Sářina kariéra a úspěchy

• 2013–2017: VSC Fatra Zlín
• 2016–2017: Volejbal Přerov – extraliga 
          kadetek a juniorek 
• 2018–2019: VK Šelmy Brno – extraliga žen
• 2019: Volejbal Přerov – extraliga žen
• listopad 2019–2021: VK Nové Mesto 
          nad Váhom –SLOVENSKO – extraliga žen
• 2021–2022: DVTK Röplabda –  MAĎARSKO 
          – extraliga žen

• Slovenský pohár – stříbrná medaile
• několikanásobné ocenění MVP zápasu
• účast v top 5 blokařkách ligy
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Mobilita – v Decathlonu často skloňované slovo. Pokud se spoluhráč chce rozvíjet 
a přijmout větší odpovědnost, nabízejí se mu příležitosti po celé republice. Dnes vám 
v této kariérní rubrice ukážeme několik spoluhráčů, kteří se nebáli kvůli nové výzvě
opustit své rodné město. 

Příběh  mobility 

Můj pracovní život začal ukončením studia na Univerzitě Palackého v Olomouci a přesunem na program Work and Travel 
do Ameriky, kde jsem strávila asi půl roku a urovnala si myšlenky, že ve studiu nechci pokračovat a chci se posunout 
dál. V Americe se mi zrodila myšlenka na otevření vlastní hospody na Lhotě, což je vesnice kousek od Zlína, kde jsem 
se narodila. Po 3 letech, kdy hospoda prosperovala a stala se oblíbeným místem, jsem se rozhodla změnit obor. 

Jelikož jsem od malička ráda sportovala a našla zálibu ve fitness, rozhodla jsem se hledat práci, která bude propojena se 
sportem. Našla jsem inzerát na vedoucí oddělení ve zlínském Decathlonu, kam jsem také poslala životopis. Po pohovoru 
jsem byla nadšená jak z kultury, kterou Decathlon má, tak z možnosti růstu, a za dva týdny po pohovoru už jsem byla 
nastoupená v modré vestičce na zlínské pobočce coby lídr oddělení fitness. Začátky jsem jako externí lídr neměla vůbec 
jednoduché. Musíte se ve stejný čas naučit to, co sportovní poradci, kteří už jsou na oddělení nějakou dobu, a přitom 
být dobrým lídrem. Nakonec jsme s tímto týmem měli povedenou sezónu a vydrželi jsme spolu pohromadě až do konce 
mé etapy na fitness oddělení. Po roce na fitku jsem dostala příležitost převzít zlínskou turistiku. Na turistice bylo před 
letní sezónou pouze 5 spoluhráčů, což byl absolutní nedostatek. Začal tedy kolotoč pohovorů. Bohužel timing byl tro-
chu nešťastný a integrace nových turisťáků probíhala v tom největším peaku, ale zvládli veškerý nátlak, který s sebou 
kempingová sezóna přináší, a společně jsme prožili nejpovedenější letní sezónu od otevření zlínské pobočky. I díky této 
vydařené sezóně a celkové práci na turistice jsem měla vloni možnost prezentovat své výsledky na Career days, což byla 
další neskutečně silná zkušenost. Po Career days jsem z osobních důvodů dala na chviličku práci na vedlejší kolej. Zaprvé 
jsem dokončovala náročnou rekonstrukci bytu, který jsem ve Zlíně koupila, a za druhé jsem byla v loňském roce vybrána 
jako vhodná dárkyně kostní dřeně, takže se spustila vlna vyšetření, kontrolních odběrů a podobně. Tímto bych ještě jednou 
chtěla Decathlonu poděkovat, protože jsem ze dne na den mohla odjet na vyšetření v kterýkoliv čas, a i díky této shovíva-
vosti a podpoře spoluhráčů napříč prodejnami mi bylo umožněno pomoct dobré věci a zachránit někomu život. 

V březnu tohoto roku jsem pak byla připravená jít zase dál. Dostala jsem nabídku na lídra do největší prodejny v Brně 
Modřicích. Tak jsem se sbalila a vydala vstříc novým zítřkům. Od května mě tedy můžete potkávat v modřické prodejně, 
ve stejné vestičce, se stejným elánem, jen s jinými spoluhráči a v jiném prostředí. Město je sice jiné, cíl však zůstává 
pořád stejný. Mít spokojené zákazníky a BÝT NEJOBLÍBENĚJŠÍ SPORTOVNÍ ZNAČKOU V ČESKÉ REPUBLICE.

Zlín ----  Brno Modřice Marie Vyoralová 

Praha Letňany ---- Plzeň Erika Chvalová 

Pracovala jsem 6 let v Hudy sportu. Už to bylo přece jen pár let a já jsem zatoužila po změně – hlavně zužitkovat svo-
je zkušenosti a ještě lépe je dále rozšiřovat. Decathlon mě vždycky bavil svým prozákaznickým přístupem a obecně 
se mi líbila jeho široká sportovní nabídka za super cenu. Dostala jsem i nějaká doporučení od známých, kteří v De-
cathlonu už pracovali, tak jsem neváhala a zabrousila jsem na kariérní stránky.

Měla jsem zájem o pozici lídra, jelikož už jsem nějaké ty roky měla v retailu jako sportovní poradce odpracované. Po 
výběrovém řízení jsem dostala nabídku na vedoucí turistiky v Praze Letňanech, kterou jsem samozřejmě přijala. To byl 
konec května 2021. Hezky po covidu a před sezónou. Letňanské turistice se dařilo, povedlo se mi vybudovat samostat-
ný a silný tým. Díky své chuti posouvat se dál, jsem se na podzim 2022 zúčastnila Career days. Začátkem roku 2023 
přišla nabídka z Plzně. Sice stejné oddělení, nicméně jednou tak velké a obratově na třetím místě v ČR. Sešla jsem se 
s ředitelem Petrem Nožičkou a probrali jsme naše očekávání. Vzhledem k tomu, že jsme si sedli a já měla chuť zkusit 
novou výzvu, tak jsme si plácli. Od 1. března jsem pak nastoupila na novou prodejnu jako vedoucí turistiky. 

Zaujala mě možnost pracovat s více lidmi na oddělení, kde nebyl dlouho stabilní lídr. Je to pro mě velká příležitost se 
posunout jak osobně, tak profesně. Změna prostředí navíc prospívá v každém případě. Plzeň je super město. Sice ho 
zatím objevuju postupně, ale začíná mě bavit víc a víc. A co mě na práci v Decathlonu nejvíc baví? Určitě práce s lid-
mi. Ať už se zákazníky, nebo s mým týmem. Baví mě posouvat jak sebe, tak mé spoluhráče. Občas je trochu složitější 
vybalancovat pracovní a osobní život, ale když člověk dělá to, co ho baví, tak není těžké sem tam něco obětovat.
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Ostrava ---- Olomouc Markéta Miklíková
V Decathlonu jsem již pátým rokem. Začínala jsem v Ostravě-centru jako pomocnice na turistice přes prázd-
niny – hledala jsem pouze krátkodobou brigádu. Jak už to tak bývá, Dekáč mě zaujal natolik, že jsem jej 
přestala brát pouze jako brigádu, ale věděla jsem, že chci ve firmě zůstat déle než na prázdniny. V Ostravě 
jsem si prošla nejen turistikou, ale i cyklem, kde jsem se naučila skládat a seřizovat kola, a také raketov-
kami, kolektivkami nebo welcome deskem. Jelikož se má studentská léta blížila ke konci, věděla jsem, že 
v Decathlonu chci zůstat a zároveň přijmout větší zodpovědnost. Ta přišla v podobě výzvy vedoucí oddělení 
v Olomouci, kam jsem se v září 2022 přemístila. Ze svého pohledu to vidím v mnohém jako těžký krok, ale 
rozhodně ten správný, jelikož změna obchodu a kolektivu dá člověku hodně a v mnoha směrech ho posune. 

Plzeň ---- Liberec ---- Hradec Králové Filip Cenefels
Můj příběh v Decathlonu začal v Plzni v listopadu 2015 dohodou o provedení práce na oddělení welcome 
desku, vodních sportů a doplňků. Po 2 letech jsem se stal sport lídrem na trailový a silniční běh a začal jsem 
řešit, co dál. Pokusil jsem se být součástí otevření Decathlonu v Irsku, avšak když to nevyšlo, přijal jsem 
pozici vedoucího běhu. Rok na to jsem se přesunul do Liberce, kam mě lákalo prostředí, možnost poznat 
nové lidi a přenést své nápady a zkušenosti na jinou prodejnu. Po dalších skoro dvou letech jsem se chtěl 
posunout dál, a tak mě od října 2022 můžete najít v Hradci Králové na oddělení cyklistiky. Otázkou nyní je, 
kde budu za další dva roky?

Do Dekáče jsem se dostal přes bývalou přítelkyni. Začala mě s sebou brát na týmové sporty olomouckého Dekáče, 
kde jsem si zamiloval lidi, a po pár měsících se uvrtal na dvacítku na kolektivních sportech. Zhruba rok jsem takhle 
chodil ještě do staré práce. Poté jsem se rozhodl, že chci svou budoucnost spojit s Dekáčem a věnovat se mu naplno. 
Převzal jsem misi eventy na prodejně, měl jsem na starost sociální sítě a celou outdoor reklamu. Na podzim 2020 
jsem se rozhodl zkusit Decathlon v jiné zemi. Přestěhoval jsem se do skotského Glasgow, kde jsem absolvoval velmi 
vtipný pohovor a stal se členem týmu Braehead na oddělení fitness a běhu. Zhruba rok a půl jsem strávil na tomto od-
dělení, než jsem na základě svého objevení krás turistiky a hikingu ve Skotsku požádal o přesun na oddělení turistiky. 
Ta byla spojená s Wedze (zimní sporty) a celé oddělení se jmenovalo Mountains. Zde jsem se našel. 

Jelikož od mala bylo mým snem žít v Praze, tak jsem po očku pokukoval po pozicích v Praze. V listopadu 2022 jsem 
sebral odvahu a spojil se s ředitelkou Černého Mostu Anet Sehnálkovou, která mi nabídla místo co-leadera na turis-
tice a přes zimní sezónu lídra na Wedze. Moje dvě nejoblíbenější oddělení? V sekundě jsem nabídku přijal. 

Skoro tři roky ve Skotsku mě naučily spoustu nového. Musím uznat, že mentalita česká a britská je velmi odlišná. 
Jsem za své rozhodnutí odjet do Skotska šťastný a jsem taky hrdý, že jsem toto vše zvládl ve svých 34 letech. Nyní 
si užívám skvělé výzvy na Čerňáku, kde máme bezvadný tým, a uvidíme, kam mě zavanou další kroky.

Olomouc ---- Glasgow ---- Černý most Vlasta Fidži Fiala

Tábor ---- Plzeň Nikola Fairaislová  

Před Decathlonem jsem vyzkoušela víc pracovních pozic – například servírku nebo asistentku v obchodě s obleče-
ním. Každopádně ani jedna pracovní pozice mě nenaplňovala a chyběl mi tam osobní rozvoj a možnost růstu. Od 
mého známého jsem se dozvěděla, že se bude v Táboře otevírat nová prodejna Decathlonu (květen 2019). Upřímně 
jsem obchod vůbec neznala, ale kamarád mi to předal tak, že je to super sportovní obchod. Už předtím mě lákala 
pracovní pozice v odvětví sportu nebo módy – tady to bylo 2v1. 

Poslala jsem životopis a byla jsem pozvána na osobní pohovor. Už to byla super zkušenost. Kde jinde si taky jdete po 
pohovoru zahrát basketbal, že? Moc se mi to líbilo, mladý kolektiv, všichni moc přátelští, sportovně založení a skvě-
lé benefity k tomu. Ihned jsem šla dát výpověď do bývalé práce a další týden jsem nastoupila na oddělení turistiky. 

V Táboře jsem se rychle posouvala a brala jsem další výzvy. Vedoucí dne, školitelka turistiky na prodejně, sociální 
sítě a nakonec jsem si vypracovala projekt – sport lídr nenáročné turistiky. Na začátku by mě ani nenapadlo, že budu 
ochotná přestěhovat se kvůli práci, ale naše táborská pobočka už mi začala být malá. Zaujala mě nabídka na vedoucí 
oddělení v Budějovicích, přece jenom je to kousek od Tábora. Měla jsem pohovor s ředitelem Kubou Dostálem, který mi 
ještě předtím řekl, že má bohužel pozici už obsazenou, ale rád by mě poznal a dal společnou řeč. Z našeho osobního 
setkání jsme měli oba příjemný pocit, a tak mi navrhl, jestli bych neměla zájem o práci v jiném městě – Plzni. Momen-
tálně jsem v Plzni na pozici vedoucí zákaznického servisu. Baví mě práce s lidmi, jak se zákazníky, tak se zaměstnanci. 
Mám ráda výstup z komfortní zóny a posouvání svých limitů. O to samé se budu snažit i u lidí ve svém týmu. 
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V Decathlonu pracují nejen nadšení sportovci, ale především sportovní poradci, kteří vědí, co prodávají. Na začátku 
každé sezóny je čeká praktické školení, kde je kladen důraz na co největší prozkoumání produktů při jejich 
používání. Právě i díky těmto školením pak mohou spoluhráči výrobky doporučovat dalším sportovcům. 
Přinášíme vám reportáž z několika takových akcí, kde si naši spoluhráči „osahali“ i ty nejinovativnější výrobky. 

Praktické  školení je základ

Školení běhu
Smyslem školení je vysvětlit tech-
nickou stránku naší nabídky, otes-
tovat novinky pro tento rok, ale ta-
ké předat zkušenosti bezmála třice-
ti školitelům, kteří jsou pak zod-
povědni za svá lokální produktová 
školení na prodejnách. Letošní rok 
se od předchozích lišil nejen mís-
tem, ale i strukturou samotného 
školení. Tentokrát se tým školite-
lů z České republiky sešel v areálu 
hotelu Globus poblíž Kunratické-
ho lesa. Ráno se u kávy celý tým 
rozdělil do tří skupin a začala teo-
retická část, která přešla v odpoled-
ní testování novinek na sezónu. Ka-
ždy běžec měl možnost otestovat 
nové produkty ze sekce runningo-
vé obuvi přímo na atletickém ová-
le, kde pro ně bylo připravené zá-
zemí, produkty k testování, kom-
pletní nabídka elektroniky a také 
nordic walkingové hole a  příslu-
šenství. Druhý den následoval blok 
zaměřený na trailový běh, po kte-
rém přišlo na řadu testování trai-
lového vybavení v terénu Kunratic-
kého lesa. Běžci měli možnost zú-
častnit se připraveného orientační-
ho běhu pod vedením dvojnásobné 
medailistky a české reprezentantky 
v orientačním běhu Denisy Kosové. 

Jan Opršál, vedoucí běhu 
Praha Zličín, školitel KIPRUN

Školení cyklistiky
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Školení vodních sportů
Oproti loňským školením bylo ten-
to rok školení pojmuto především 
testováním. Dříve se zakládalo na 
teorii a testovalo se krátce, a to pou-
ze značka Itiwit (paddleboardy a ka-
jaky). Tento rok jsme díky portálu 
Scormium zvládli teorii před škole-
ním a na samotném školení, které 
bylo na Lipně, se v podstatě pou-
ze testovalo. Vše zaštiťoval proško-
lený tým z Francie, který se skládal 
ze sedmi členů (Petr Civín, Pavlína 
Kozáková, Kristýna Novotná, Mar-
tin Munzar, Aneta Kosobudová, 
Miroslav Shrbený a já). Testovalo 
se opravdu všechno (paddleboardy, 
kajaky, kanoe, jachtička, efoil, pla-
vecké vybavení, šnorchlovací vyba-
vení, záchranné vesty...) a moc jsme 
si to užili.
Jan Brodníček, vedoucí vodních sportů 

– Praha Chodov, školitel vodních sportů 

Školení turistiky

Školení kolektivních sportů 
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Letošní jaro nepřineslo zrovna pěkné počasí, 
což před natáčením letního TV spotu způsobilo 
jisté vrásky na čele filmařům i marketingovému 
týmu. Naštěstí se matka příroda nakonec umoudřila 
a právě v den natáčení ukázala svou přívětivější tvář. 
Kampaň vznikla ve spolupráci s agenturou TRIAD 
a filmaři z Flux Films.

Náhled do zákulisí 
natáčení nové 
reklamní  kampaně

Jednu z hlavních rolí si zahrála běžecká kometa Ma-

těj Zima. Náš spoluhráč z Decathlonu Zličín s námi 

strávil čtvrtek i pátek natáčením a poté si v neděli 

zaběhl Pražský maraton. Za čas 2:24:22 si vysloužil 

6. místo ze všech Čechů.Wow.

Herecký talent v sobě objevil také Petr Exner, náš retail 
supplier. Pod dohledem zkušeného rybáře a CSL pro 
rybolov Pepy Vychytila ztvárnil roli relaxujícího rybáře, 
kterého od naprosté pohody ruší jen komáři.

K hereckému řemeslu se po roce vrátila i Markéta 

Barešová, která si svou premiéru odbyla v náboro-

vém videu. Spolu s ní si v závěrečné scéně zahrála 

Kačka Tlachová a David Jelínek z marketingového 

týmu a Jakub Major s Fandou Jaklem z HR týmu.

Venkovní scény jsme natáčeli v rekreačním areá-

lu Píšťany. Doporučujeme v létě navštívit! Na fot-

ce můžete vidět, jaká příprava předchází natočení 

vteřinového záběru.

Pro úvodní scénu spotu vznikly v Decathlonu Cho-

dov dokonce 2 falešné regály. Moc děkujeme všem 

kolegům, kteří s námi v noci regály postavili a také 

rozebrali před otevřením prodejny!

Každý záběr je potřeba zkontrolovat a odsouhlasit za 
všechny strany. Tak snad jsme vybrali ty nejlepší. Řeší 
se vše – světlo, herecký výraz, délka záběru, ale i tako-
vé detaily jako facing regálu a vycpání boty papírem.

K čemu tolik tyčinek? Na každý záběr, kdy Petr ochut-

nává, byla potřeba jedna. Navíc několik dalších pro na-

hrání přesného zvuku. Spotřebovali jsme jich zhruba 20.


